
A Polgármester tájékoztatója az elmúlt időszakról. 

 

Hitelállományunk: 2010-11-25 13. 753. 480 Ft 

Peugeot kisteher gépjármű kilométeróra állása: 2010-11-25 165.863 Km 

Eseti segélyekre kiadható keretünk: 2010-11-25 21.090 Ft 

Kiadott eseti segélyek darabszáma: 
2010-10-04 – 2010-11-25 

között 
13 db 

Kiadott eseti segélyek összege: 
2010-10-04 – 2010-11-25 

között 
35.445 Ft 

 

Az elmúlt időszakban általam elvégzett feladatok listája: 

- 2010.11.08.: Az M1 tv felvételt készített pitvaroson a viharkárt követő kárelhárítás 
folyamatáról. 

- 2010.11.09.: Dr. Mogyorósi Péter fizikus a Laser Consult KFT. képviseletében keresett meg 
a KEOP-2009-6.2.0/A kerékpártároló építési pályázati lehetőség kapcsán. Korrekt 
árajánlattal élt a pályázat megírásával és projektmenedzselésével, illetve az esetleges 
kivitelezéssel kapcsolatban. 

- 2010.11.10.: A Local Info Kft. mint a www.pitvaros.hu honlapunk üzemeltetője keresett fel 
egy ingyenes weblap arculatváltási ajánlattal. Kitértünk a 2008. július 01-ével hatályba 
lépett kötelező elektronikus információszolgáltatási szabályra, amely alapján a kötelezően 
elektronikusan is megjelenő testületi anyagok (meghívó, előterjesztések, jegyzőkönyvek, 
határozatok, rendeletek) könnyebben kezelhető és szakszerű megjelenését biztosítja. 

- 2010.11.12.: A belügyminisztériumba mentem az új polgármesterek részére megtartott 
előadásra. A kormányzati törekvések és a költségvetést érintő jelentős átalakításokon túl 
sok jó tanáccsal gazdagodtunk. Szóba került többek között a körjegyzőségek és egyéb 
társulások alakítása, a járások kialakítása, a Vis Maior átalakítása, az új 
foglalkoztatáspolitikai irányvonalak, a belvízvédelem fontossága és finanszírozása, az 
útfelújítási programok visszaszorítása és a területrendezési terv elkészítésének módja és 
szükségszerűsége. 

- 2010.11.15.: A Többcélú Kistérségi Társulás ülésén vettem részt. Az elnök, alelnökök és 
bizottsági tagok megválasztása volt a fő napirendi pont. 

- 2010.11.17.: Kecskeméten az OTP Bank rendezésében megtartott előadásokat hallgattam 
végig. Túlnyomó részben az előadók az olyan témakörökben informálták a jelenlévő 
polgármestereket, amelyek közös pontot alkothatnak az OTP Bank és az önkormányzatok 
között. Szóba került az OTP Cafetéria kártyai is. 



- 2010.11.18.: Lőrincz Tibor polgármester által összehívott mikro térségi polgármesterek, 
alpolgármesterek és jegyzők egy közös, négy települést magába foglaló körjegyzőség 
megalakításának lehetőségeit tárgyaltuk. A jelenlévők mindegyike preferálta a négyes 
körjegyzőség létrejöttét. A részletek kidolgozásának folyamatában kérem a 
képviselőtestület tanácsait és észrevételeit. Pitvaros érdekeit is szolgáló megállapodás 
tervezet létrejöttével kérem a testületet, hogy voksukkal támogassák a körjegyzőség 
létrejöttét. 

- 2010.11.19.: A Csongrád Megyei Önkormányzat elnöke Magyar Anna meghívására szegedre 
mentem a megyei polgármesteri fórumra. A megyei vezetés bemutatását követően az 
Elnök asszony felvázolta a települések és a megyei vezetés közötti együttműködés 
lehetőségeit. Ösztönözte az önkormányzatok vezetőit az alternatív energia kihasználására 
irányuló pályázatok megírására. 

- 2010.11.24.: Az Alpolgármester Úr segítségével olcsó szemetesnek titulált homokot és 
sódert vásároltunk a téli útszóráshoz és a szükséges munkálatokhoz. A szállítási díjat nem 
kellett kifizetnünk, mert azt az Alpolgármester Úr átvállalta. 

Folyamatban lévő ügyek: 

- Árajánlatkérést követően az intézményeket ellátó gázszolgáltatót le kívánom cserélni a 
EMFESZ Kft-re. Jelenlegi éves fogyasztási adatok alapján a 6%-os költségcsökkenés közel 
270.000 Ft-os gázár megtakarítást eredményezhet. (Áramszolgáltatónál nem célszerű a 
váltás az ajánlatok alapján) 

- A település virágosítása az idei évre befejeződött, de 2011-ben további költségkímélő 
településrendezési tervekkel szeretnénk megszépíteni köztereinket és közintézményeinket. 

- A napközi otthonos iskolánk tetőszerkezeti hibáinak kijavítása és az esetleges 
napkollektoros fűtés kiegészítési berendezések elhelyezésének megkönnyítése érdekében 
a tetőszerkezet déli oldalán található kémények és tetőkilépők megszűntetése folyamatban 
van. Sajnálatos módon a tetőcserép típusához hasonló cseréppel az önkormányzatunk nem 
rendelkezik, és újat már nem lehet kapni. Egy másik típus beszerzésével kívánjuk a 
tetőszerkezet hibáit oly módon javítani, hogy az új tetőcserép nem mint pótlás, hanem pár 
négyzetméteren teljes tetőcserét eredményez. Az új tetőrészről leszedett tetőcseréppel 
pótoljuk a sérült, vagy pótolandó tetőrészeket. Ideiglenes megoldásban az általam 
kölcsönadott tetőcserepekkel pótoltuk a kéménybontás helyén létrejött hiányt. 

- A belvízvédelmi intézkedések részeként szoros együttműködésben a szakhatóságokkal 
tervezzük a csatorna és árokrendszer rendbetételét. A 2011-es évre ígért források 
igénybevételével kívánjuk a tényleges munkát elvégezni, vagy végeztetni. Jelenleg a Kiss J. 
u. legalacsonyabb pontján (Őszi János előtt) a legnagyobb a belvízprobléma. Folyamatban 
van egy belvíz elvezetési terv kidolgozása az adott utcaszakaszra is. 

Apróbb felsorolások: 

- Az Óvodai fűtési vezérlés átprogramozásával fogyasztást csökkenthetünk, úgy, hogy a 
dolgozók visszajelzései alapján reggel sokkal jobb a hőmérséklet, mint azt megelőzően. (A 



közösségi színtérnél a hasonló megfontolt átprogramozást követően 15%-os 
fogyasztáscsökkenést értünk el az előző fűtési szezonban) 

A közeljövő eseményei: 

- 2010.12.03.: Polgárvédelmi felkészítő értekezletre várnak minden polgármestert és jegyzőt 
Szegedre. Témákból: Belvízvédelem, katasztrófavédelem, Vis Maior szabályai, riasztás 
rendje. 

- 2010.12.03.: Pénteken 15 órakor kezdődik a Mikulásfutás. Minden kedves érdeklődőt 
szívesen látunk. Az iskolásoknak ezt követően a Mikulásdélután keretén belül további 
elfoglaltságot tervezünk. 

- 2010.12.04.: Mozgáskorlátozott szervezet taggyűlése. 

 

 

 


